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 W odpowiedzi na Pana interpelację zgłoszoną na XXVI sesji Rady Miasta Skierniewice  

w dniu 18 grudnia 2020 r. w sprawie umożliwienia wjazdu na drogę rokadową przy ulicy Widok, 

także od strony ulicy Nowobielańskiej, co związane jest z przekształceniem tej drogi w drogę 

dwukierunkową, uprzejmie informuję że sprawa zostanie przeanalizowana na najbliższym posiedzeniu 

Komisji ds. Organizacji Ruchu przy Prezydencie Miasta Skierniewice. 

Pragnę jednak przypomnieć, to co zostało przekazane Panu oraz Mieszkańcom tego fragmentu ulicy 

Widok, na spotkaniu w pierwszej dekadzie grudnia ubiegłego roku. 

Obecnie droga ta ma szerokość 6m, z czego 2,5m przeznaczone jest dla ruchu pieszego, a pozostała 

szerokość dla ruchu pojazdów jednym kierunku. Wprowadzenie ruchu dwukierunkowego spowoduje 

brak miejsca dla ruchu pieszych, gdyż obecnie brak terenu na budowę chodnika. Budowa chodnika  

w miejscu istniejącego pasa zieleni wymaga wycinki krzewów, które stanowią ochronę przed hałasem. 

Ponadto wybudowanie chodnika pomiędzy jezdniami jest rozwiązaniem niedopuszczalnym, gdyż 

stanowi istotne zagrożenie dla bezpieczeństwa pieszych. Kolejnym argumentem przeciw 

wprowadzaniu ruchu dwukierunkowego, jest to że wyjazd pojazdów z drogi serwisowej na jezdnią 

główną ulicy Widok tuż przy skrzyżowaniu z ul. Wyszyńskiego jest także bardzo niebezpieczny.  

W przypadku, gdy wyjazd taki byłby zakazany, koniecznością jest zapewnienie miejsca do zawracania 

na tej drodze. Na drogę tą wjeżdżać będą nie tylko mieszkańcy, ale także klienci, dostawcy towarów 

dla punktów usługowych oraz handlowych zlokalizowanych przy tej drodze. Brak zapewnienia 

miejsca do zawracania na drodze dwukierunkowej „bez wylotu” jest niezgodne warunkami 

technicznymi jakim powinny odpowiadać drogi publiczne. 
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